
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ארועי ענק בבריכת הסולטן   2  –בנימין חוגגת כפליים  

תקיים   בנימין  מועצת  לכולם!  מקום  יש    2עכשיו 

 ארועים גדולים לסיום הקיץ בבריכת הסולטן.

אביתר בנאי, אביב גפן,  בשני הארועים יופיעו הזמרים  

 נתן גושן ועידן עמדי. 

 

 :שריינו ביומנים

 באוגוסט  29-30ג' אלול, -ב' •

 

בתמוז   כ"ו  שני,  ביום  תחל  הכרטיסים  .  25.7מכירת 

יפורסם   כרטיסים  לרכישת  בקבוצות לראקישור  שונה 

להצטרף מוזמנים  עכשיו'.  באתר   –  'בנימין  חפשו 

 .המועצה

 20.7.22 //   תשפ"ב   תמוז ב  כ"א 
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בג"ץ: על המדינה להשיב לעתירת מועצת בנימין נגד  

 הפקקים 

כזכור, המועצה עתרה נגד עומס התנועה בכבישי 

בנימין ונגד מעבר הפועלים הגורם לפקקים.  

הדרישה היתה שיפור תשתיות באופן מיידי כדי  

 למנוע פגיעה בלתי מידתית בתושבים.

בג"ץ הורה למשרדי הממשלה השונים להשיב  

 . 25.8לעתירת המועצה. התשובה תימסר עד 

 

 

 

 הסדרת מרחב הכניסה לענתות בכביש הראשי 

השבוע נערכה במועצה ישיבת הכנה לפני ביצוע עם  

  חברת נתיבי ישראל. הכל מוכן! העבודות להסדרת

מרחב הכניסה לענתות בכביש הראשי ייצאו לדרך  

 בשבועות הקרובים. 

האזור הוגדר כמוקד סיכון ונלקחה בחשבון התנועה  

 המורכבת המתנקזת מענתא לכביש הראשי. 

  ויזרימו  הנוסעים בטיחות את שיגבירו כיכרות 3  יוקמו

  .התנועה את נכון

 

7560159-052 . 

 

 

 לסיירת תיקונים הצטרפו  

לסיירת  הצטרפו  רחב?  ולב  טובות  ידיים  לכם  יש 

פרויקט חדש של היחידה להתנדבות באגף  התיקונים.  

קורא לכם לסייע בזמנכם החופשי  לשירותים חברתיים  

ש ולמשפחות  הותיקים  משגתאין  לאוכלוסיית  . ידן 

לאלה  אתכם  נחבר  ואנחנו  לרוב  פשוטים  התיקונים 

 שלכם.שצריכים את העזרה 

 להצטרפות חפשו באתר המועצה < סיירת תיקונים. 

     

 446החלו העבודות להרחבת כביש  

אחרי הרבה מאמצים ושנים של הכנות, בשעה טובה 

איגום תקציבים ורתימת משרדי ממשלה, החלו בימים 

 . 446להרחבת כביש האחרונים העבודות 

 

בקטע שרת את תושבי מערב בנימין. מהכביש החשוב 

נתיבים בכל כיוון   3-הוא יורחב להמרכזי של הכביש 

 .כשאחד מהם נתיב תחבורה ציבורית וכן נתיב אופניים 

המועצה ישראל גנץ הודה לשותפים בהם ישראל ראש 

אפריאט קמ"ט תחבורה וכן מנכ"ל חברת נתיבי ישראל 

 ניסים פרץ וצוותו, ואיחל הצלחה בביצוע העבודות. 

     


